
PROTOKÓŁ NR /09
z posiedzenia Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Augustowie 
z dnia 13 lutego 2009 r. 

Obecni członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
- Pan Kazimierz Kożuchowski –  Burmistrz Miasta;
- Pan Tomasz Śpiczko – Zastępca Burmistrza Miasta;
- Pan Bogdan Dyjuk – Wiceprzewodniczący Sejmiku    
  Województwa Podlaskiego;
-  Pan  Józef  Górski  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM; 
-  Pan  Marcin  Choroszewski  –  Kierownik  Wydziału  Strategii,
Rozwoju i Promocji UM. 

P o r z ą d e k    p o s i e d z e n i a : 
1.  Omówienie  spraw  związanych  z  realizacją  zadania  pn.:  „Rozbudowa
      infrastruktury sportowej i turystycznej w strefie Kanału Augustowskiego”.
2.   Sprawy różne. 



Posiedzenie Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki otworzył
Pan Zbigniew Huszcza – Przewodniczący Komisji ds. Promocji,  Kultury,
Sportu i Turystyki RM.  Zapoznał obecnych z zaproponowanym porządkiem
obrad, który został przyjęty. 

Ad. pkt 1
Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,

Kultury, Sportu i Turystyki RM udzielił głosu Panu Bogdanowi Dyjukowi –
Wiceprzewodniczącemu Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

Pan  Bogdan  Dyjuk  –  Wiceprzewodniczący  Sejmiku  Województwa
Podlaskiego  poinformował,  iż  wniosek  na  realizację  tego  zadania  został
umieszczony na liście indykatywnej już we wrześniu 2008 r. Poinformował, że
w  Urzędzie  Marszałkowskim  zapytano  go  co  w  tej  chwili  dzieje  się  
z projektem?

Pan Marcin Choroszewski – Kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i
Promocji  UM  poinformował,  że  miasto  Augustów  złożyło  dwa  wnioski  
o wpisanie  projektów na indykatywną listę  projektów kluczowych w ramach
RPOWP. Drugi projekt to „Rozbudowa infrastruktury sportowej i turystycznej  
w strefie Kanału Augustowskiego”, który znalazł się na liście indykatywnej. 

Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury, Sportu i Turystyki RM przypomniał, że w I wersji zadania miała być
budowana kładka.  Zapytał,  czy przy tej  okazji  miały być również budowane
nabrzeża od strony dz. Borki? 

Pan Marcin Choroszewski – Kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i
Promocji  UM  odpowiedział,  że  projekt  nie  zawierał,  aż  tak  szczegółowych
zapisów.  Przypomniał,  że  zrezygnowano  z  budowy kładki  na  rzecz  budowy
amfiteatru.  Projekt  będzie  realizowany  w  porozumieniu  z  gminą  Płaska.
Wszystkie niezbędne dokumenty związane z realizacją projektu składane są do
Urzędu Marszałkowskiego w terminie.

Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury, Sportu i  Turystyki RM  zapytał,  jaki  byłby koszt  budowy kładki,  
a  jaki  amfiteatru?  Stwierdził,  że  jego  zdaniem  należałoby  zrezygnować  
z budowy amfiteatru na rzecz kładki. To zdanie podzieliły również Pani Radna
Joanna Lisek i Pani Bożenna Ziemak.

Pan Józef  Górski  –  Kierownik Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM poinformował, że kładka kosztowałaby
ok.  8  mln.  zł,  natomiast  budowa kompleksu  basenów i  amfiteatru  to  koszt  
ok. 22 mln. zł. 

Pani  Radna Bożenna Ziemak  – stwierdziła,  że  kompleks sportowo –
rekreacyjny w połączeniu z amfiteatrem to nienajlepszy pomysł. 

Pan  Kazimierz  Kożuchowski  –  Burmistrz  Miasta  poinformował,  że
dokładny kosztorys na to zadanie będzie już w marcu. 
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Pan  Radny  Wojciech  Walulik  zapytał,  czy  na  tym  etapie  można
zmieniać umowę bez żadnych konsekwencji ? 

Pan  Bogdan  Dyjuk  –  Wiceprzewodniczący  Sejmiku  Województwa
Podlaskiego  poinformował,  że  zakres  projektu  można  zmieniać  dopóki  nie
została podpisana umowa o dofinansowanie.  

Pan Józef  Górski  –  Kierownik Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  UM  przypomniał,  że  przygotowanie
dokumentacji projektowo – budowlanej jest nie tylko długotrwałe, ale również
bardzo kosztowne. Koszt, jaki musi w tej chwili ponieść miasto na wykonanie
dokumentacji projektowo – kosztorysowej to kwota 780.800 zł. 

Ad. pkt 2
Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,

Kultury, Sportu i Turystyki RM  poprosił o wyjaśnienie spraw związanych  
z budową Sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 4 i budową kompleksu
rekreacyjno – sportowego przy Gimnazjum nr 1. 

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta poinformował, że na
budowę sali  gimnastycznej  w Szkole Podstawowej Nr 4 Miasto nie uzyskało
dofinansowania ze środków unijnych. Miasto ubiega się o wpisanie projektu do
wieloletniego programu rozwoju bazy sportowej Województwa Podlaskiego na
lata 2009 – 2011. 

Pan  Radny  Wojciech  Walulik  interesował  się  kwestią  budowy
kompleksu  sportowo  –  rekreacyjnego  przy  Gimnazjum  nr  1.  Pan  Radny
zaapelował o to, aby budowę kompleksu rekreacyjno – sportowego rozpocząć
od budowy hangaru lekkiej konstrukcji na kajaki sekcji kajakarskiej „Sparty”. 

Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury,  Sportu  i  Turystyki  RM  zapytał,  czy  Miasto  pozyskało  środki
finansowe na realizację kolejnego zadania w ramach projektu pn.: „Moje boisko
Orlik 2012” ? 

Pan  Kazimierz  Kożuchowski  –  Burmistrz  Miasta  odpowiedział,  że
Miasto  nie  otrzymało  pieniędzy  na  realizację  ww.  zadania,  ponieważ  
w pierwszej kolejności dofinansowanie otrzymają gminy, które jeszcze nie mają
na swoim terenie takiego obiektu. 

Protokołowała: Przewodniczył: 
/Ewa Szczepańska/                                                   Przewodniczący Komisji 

                                                                                         /Zbigniew Huszcza/
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